

Robert Endler

Verbraucher im Kartellrecht

Eine Untersuchung der Rolle privater Marktteilnehmer im deutschen und europäischen Kartellrecht unter Berücksichtigung der Bezüge zu Lauterkeits- und Verbraucherschutzrecht

[Consumers in Competition Law. A Study of the Role of Private Market Participants in German and European Antitrust Law with Reference to Fairness and Consumer Protection Law.]

Published in German.

Robert Endler analyses the role of consumers in German and European competition law, focusing on three main topics: Who is a consumer? What is the significance of consumer behaviour in and for antitrust law? And what consumer interests are protected by antitrust law?

Robert Endler Geboren 1991; Studium der Rechtswissenschaft in Jena und Leipzig; Wissenschaftlicher Mitarbeiter und Doktorand am Lehrstuhl für Bürgerliches Recht, Wirtschaftsrecht und Medienrecht der Universität Jena; 2020 Promotion; derzeit Rechtsreferendar am Landgericht Erfurt.



2021. XXVII, 374 pages. BtrKR 10

ISBN 978-3-16-160022-7
sewn paper 104,00 €

ISBN 978-3-16-160061-6
eBook PDF 104,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/verbraucher-im-kartellrecht-9783161600227?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104